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مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
هرمزگان مطرح کرد

آغاز عملیات احداث مخزن ذخیره 
آب روستای پاشغ حاجی آباد

هرمزگان  فاضلاب  و  آب  عامل شرکت  مدیر   
پاشغ  روستای  مخزن  احداث  عملیات  آغاز  از 

شهرستان حاجی آباد خبر داد.
اینکه آب شرب  بیان  با  پور  عبدالحمید حمزه 
پاشغ، از محل یک حلقه چاه حفر شده در این 
هدف  با  کرد:  تصریح  شود،  می  تامین  روستا 
ذخیره پایدار آب این روستا، عملیات احداث یک 
باب مخزن 500 متر مکعبی، با اعتبار 75 میلیارد 
ریال آغاز شده است. وی افزود: همزمان با احداث 
سازی،  محوطه  جمله  از  اقداماتی  مخزن،  این 
دیوار کشی، احداث حوضچه های بتنی، اتاقک 
سرچاهی و جاده دسترسی نیز در دستور کار قرار 
گرفته که پیش بینی می شود، طی 12 ماه تکمیل 

و به بهره برداری برسد. 
به گفته مدیرعامل آبفا، با تکمیل این مخزن، 
3 روستای حشم بلم، بنگود احمدی و پاشغ با 
جمعیتی بالغ بر یکهزار و 638 نفر، از آب شرب 
پایدار، بهره مند خواهند شد. حمزه پور افزود: 
شهرستانی  سفر  مصوبات  از  پروژه  این  اجرای 

استاندار به بخش احمدی است.

پیام تبریك مدیرعامل شركت 
توزیع نیروی برق گلستان به 
مناسبت روز جهانی سیمبان

سیمبانان کسانی که خود را شبانه روز وقف 
کردند تا همگان شبانه روز روشنی داشته باشند 
، همه ما به شما افتخار می کنیم از اینکه مراقب 
جریان داشتن برق در زندگی ما هستید.سیمابانا 
تلاشگرانی هستند که در اوج گرما ، سرما ، باد و 
باران وطوفان انجام وظیفه می نمایند و درسخت 
ترین شرایط جوی در خط مقدم برق رسانی به 
هموطنان بوده و با تمام توان خود به صورت شبانه 
روزی مشغول خدمت رسانی به مردم این مرز 
وبوم هستند.روز جهانی سیمبان فرصتی است 
مغتنم برای تشکر و پاسداشت خدمات صادقانه 
و بی دریغ برقکاران و سیمبانان شریف، مؤمن و 
صبور شرکت توزیع نیروی برق استان گلستان، 
آنها که سرمایه های اصلی وارزشمند انسانی بوده 
و با شایستگی وتوانمندی مثال زدنی خود، زمینه 
ساز توسعه همه جانبه و پایدار درعرصه صنعت 
برق را فراهم ساخته و رسالت عظیم خدمت را 
جانانه به سرمنزل مقصود رسانده اند.سیمبانان 
همواره طلایه دار خدمت و نماد تلاش بوده و از 
سرچشمه جوشان خدمت صادقانه، خود و مردم 
را بهره مند ساخته اند.اینجانب ضمن تبریک روز 
سیمبان از زحمات تلاشگران عرصه صنعت برق 
به ویژه سیمبانان و برقکاران شرکت توزیع نیروی 
تشکر  و  تقدیر  صمیمانه  گلستان  استان  برق 
مینمایم و توفیقات روزافزون این قشر پرتوان را در 
کمک به توسعه وپیشرفت صنعت برق استان از 

درگاه ایزد منان خواستارم.

مسکن فرهنگیان تا آخر خرداد 
ماه تحویل داده می شود

رییس هیات مدیره تعاونی مسکن فرهنگیان 
مسکن  پروژه  اجرای  روند  گفت:  البرز،  استان 
فرهنگیان به سرعت در حال انجام است و مجتمع 
مسکونی فرهنگیان تا آخر خرداد ماه تحویل داده 

می شود.
علی عرب، رییس هیات مدیره تعاونی مسکن 
مسکن  تحویل  زمان  خصوص  در   ، فرهنگیان 
فرهنگیان، گفت: مجتمع مسکونی فرهنگیان تا 

آخر خرداد ماه تحویل داده می شود.
وی با اشاره به زمان بردن تحویل مسکن، بیان 
کرد: متاسفانه پیمانکاران به مشکل مالی برخورد 
کردند و این موضوع باعث به تأخیر افتادن تحویل 

مسکن شد.
در  روز  به  روز  هزینه ها  اینکه  بیان  با  عرب 
مشکلات  از  یکی  افزود:  است،  افزایش  حال 
افزایش هزینه ها است که خوشبختانه توانستیم 
این مشکل را برطرف کنیم. وی با اشاره به اینکه 
33 واحدی ها آماده است و چند واحد را تحویل 
دادیم ، گفت: متاسفانه تکمیل ۴8 واحدی ها زمان 

برد که تا آخر خرداد ماه تحویل داده می شود.

عملیات اجرایی نجما در اصفهان 
آغاز می شود

آیین عملیات اجرایی »نهضت جهادی مخابرات 
ایران«، موسوم به " نجما " با هدف توسعه فیبر 
نوری شرکت مخابرات ایران در استان اصفهان، 
پنجم اردیبهشت ماه برگزار می شود. به گزارش 
روابط عمومی شرکت مخابرات منطقه اصفهان: 
ایجاد شبکه فیبر نوری در استان اصفهان که با 
نام تجاری تانوما )تار نوری مخابرات ایران( از 
ایجاد  به  موفق  تاکنون  سال ۹5 شروع شده، 
فیبر  واگذاری  قابل  ظرفیت  هزار   100 از  بیش 
نوری در اکثر شهرهای استان اصفهان بوده و 
با  اکنون  است.   در حال گسترش  به سرعت 
برنامه ریزی های انجام شده در شرکت مخابرات 
ایران منطقه اصفهان، در اقدامی جهادی، ضمن 
توسعه شبکه فیبر نوری در مناطق بکر و فاقد 
شبکه ارتباطی، شناسایی و اولویت بندی نقاط 
های  شبکه  از  گذر  مناطق،  سایر  در  هدف، 
سنتی مبتنی بر مس و مهاجرت به فیبر نوری 
در دستور کار قرار گرفته که انشاالله به لطف 
خداوند و باهمت و تلاش کارکنان متخصص و 
خدوم مخابرات منطقه اصفهان این مهم محقق 
خواهد شد. لازم بذکر است، »نهضت جهادی 
توسعه فیبرنوری شرکت مخابرات ایران«، )نجما( 
مخابرات  کار شرکت  دستور  در  سال 1۴01  در 
ایران قرار گرفته و استان اصفهان به عنوان یکی 
از استان های پیشرو در این زمینه متعهد شد در 
مدت دوسال، نسبت به توسعه شبکه و دایری 
نوری  فیبر  بر  مبتنی  150000سرویس  بر  بالغ 
اقدام نماید. گفتنی است این مراسم  با حضور 
هیئت مدیره و مدیرعامل شرکت مخابرات ایران 
و مدیران و مسئولان استان اصفهان در هفته 

آتی برگزار خواهد شد. 

دیدار مدیرکل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی خوزستان با پیشکسوت 

موسیقی خوزستان
انقلاب  هنر  هفته  گرامیداشت  با  همزمان 
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  کل  اسلامی،مدیر 
از  هنرمندان  از  تعدادی  همراه  به  خوزستان 
و  موسیقی  پیشکسوت  پی"  نیک  "مصطفی 
به  کرد.  دیدار  خوزستان  انقلابی  های  سرود 
ارشاد  و  اداره کل فرهنگ  گزارش روابط عمومی 
اسلامی خوزستان، همزمان با گرامیداشت هفته 
ارشاد  و  فرهنگ  کل  اسلامی،مدیر  انقلاب  هنر 
اسلامی خوزستان به همراه تعدادی از هنرمندان با 
"مصطفی نیک پی" پیشکسوت موسیقی و سرود 
های انقلابی  خوزستان دیدار نمود. حجت الاسلام 
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  کل  مدیر   ، کج  کلاه 
خوزستان در این دیدار گفت: تکریم و پاسداشت 
هنرمندان پیشکسوت هنر انقلاب اسلامی استان 
خوزستان از اولویت های اداره کل خواهد بود و 
یاد  زنده  از  و دیدار  از سال گذشته  این حرکت 
استاد سعید بهروزی که از چهره های شاخص 
بود.  شده  آغاز  است  خوزستان  انقلابی  هنر 
مصطفی نیک پی  پیشکسوت موسیقی و سرود 
های انقلابی است که تاکنون جوائز متعددی در 
و رویداد های هنری کشور کسب  جشنواره ها 
کرده است. وی از هنرمندان شاخص موسیقی 

حماسی حوزه دفاع مقدس است.

دیدار صمیمی مدیرکل فرهنگ 
و ارشاد اسلامی خوزستان با 
پیشکسوت ادبیات دفاع مقدس

انقلاب  هنر  هفته  گرامیداشت  با  همزمان 
اسلامی  وارشاد  فرهنگ  مدیرکل  اسلامی، 
مقدس  دفاع  ادبیات  پیشکسوت  با  خوزستان 

دیدار نمود.
به گزارش روابط عمومی اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی خوزستان، همزمان با گرامیداشت 
فرهنگ  مدیرکل  اسلامی،  انقلاب  هنر  هفته 
وارشاد اسلامی خوزستان با محمود زهرتی پور 

پیشکسوت ادبیات دفاع مقدس دیدار نمود.
محمود زهرتی پور شاعر ،نویسنده و پژوهشگر  

تاریخ شفاهی دفاع مقدس خوزستان است.
 این پیشکسوت مولف بیش از 15 اثر در قالب 

شعر ،داستان و خاطره می باشد.

ماه  چند  طول  در  که  دارد  امیدواری  جای  البته 
گذشته شاهد تغییرات  روزانه در این کلانشهر هستیم 
و طی چند ماهی که مدیریت فعلی شهر شیراز بر 
سرکار آمده شاهد کلنگ زنی و یا افتتاح طرح های 
عمرانی بسیاری در گوشه و کنار شهر هستیم و به 
نوعی می توان گفت که شیراز به کارگاه بزرگ عمرانی 
تبدیل شده است و مردمان این شهر شاهد اجرای 

طرح های فرامحلی، منطقه ای و فرا ملی هستند.
همچنین ابرپروژه های بزرگی همچون اجرای بزرگراه 
شهید سردار سلیمانی، اجرای فاز دو خط دو مترو 
و اجرای خط سه مترو و یا تکمیل پردیس سینمایی 
جوان و دیگر پروژه های بزرگ شهری نیاز به همت 
و تلاش فراوانی دارد که مدیریت شهری عزم خود را 

برای به سرانجام رساندن آنان جزم کرده است. 
آنچه در این بین از اهمیت ویژه ای برخوردار است 
زیرا  است  مناسب  ریزی  برنامه  با  ها  پروژه  اجرای 
برای پیاده سازی پروژه های عمرانی، باید برنامه ریزی 
دقیق و جامعی در نظر گرفته شود که خوشبختانه 
این موضوع نیز مورد توجه مدیریت شهری قرار دارد. 
پروژه های  پیش برد  در  پایدار  توسعه  به  توجه 
عمرانی و ساخت و ساز در شیراز از اهمیت ویژه ای 
برخوردار است که در این راستا اجرای تمام پروژه های 
عمرانی مدیریت شهری با در نظر گرفتن موضوعات 
مختلف همراه گردیده و کلیه پروژه ها دارای پیوست 

زیست محیطی، فرهنگی اجتماعی و غیره است. 
عمرانی  های  پروژه  اجرای  در  شفافیت  افزایش 
و همچنین مشخص بودن توزیع منابع در بودجه، 
باعث افزایش اطمینان  آفرینی در بین شهروندان و 
ایجاد فضایی بهتر برای همکاری بین شهروندان و 

شهرداری  شده است.
 جهش عمرانی با افزایش بودجه عمرانی 

با خبرنگار روزنامه  شهردار شیراز در گفت و گو 
ابتکار در این ارتباط اظهار کرد: با شروع به کار دوره 
ششم شورای اسلامی شهر شیراز با یک بودجه 6 هزار 
میلیارد تومانی شامل 60 درصد عمرانی و ۴0 درصد 
جاری بود اما با گذشت یکسال از دوره ششم بودجه 
عمرانی از شش هزار میلیارد به 18 هزار میلیارد تومان 
بودجه  این  از  از 80 درصد  یافته که بیش  افزایش 
مربوط به حوزه عمرانی است. محمد حسن اسدی 
خاطر نشان کرد: بالغ بر 1۴ هزار میلیارد تومان از 
به حوزه  مربوط  گذسته  در سال  بودجه شهرداری 
عمرانی بود که در مقایسه با سال ۹۹ بیش از چهار 
برابر حوزه عمرانی افزایش یافته است و این افزایش 

به معنای جهش عمرانی است.
هشتاد درصد بودجه 1۴02 عمرانی است

بودجه 1۴02  به  اشاره  با  ادامه  شهردار شیراز در 
شهرداری شیراز اظهار کرد: بودجه سال جاری شهر 
شیراز با رقم 23 هزار 500 میلیارد تومان توسط شورای 
اسلامی شهر تصویب شد.  وی تصریح کرد: پیشنهاد 
شهرداری شیراز برای بودجه سال آینده 21 هزار و 
یکصد میلیارد تومان بود که با توافق شورا این بودجه 
با افزایش 2 هزار و ۴00 میلیارد تومانی روبرو و با رقم 

23 هزار و 500 میلیارد تومان مصوب شد. 
خرج  و  دخل  کارنامه  جزییات  درباره  اسدی 
شهرداری در سال آینده تشریح کرد: ۴ هزار و 1۴0 
جاری،  بودجه  درصد   17.6 یعنی  تومان  میلیارد 
18هزار و و هشتصد و 10 میلیارد تومان یعنی حدود 
80 درصد شامل بودجه عمرانی است بنابراین امسال 

نیز پروژه های بزرگی را اجرا خواهیم نمود. 
 حرکت شهرداری شیراز در سال جدید با 

برنامه محوری و راهبرد سرمایه گذاری 
دکتر اسدی با بیان این مطلب که شهرداری در سال 
جدید با برنامه محوری و  راهبرد سرمایه گذاری حرکت 

می کند، گفت: همچون سال گذشته، برنامه محور و 
بر مدار قانون حرکت می کنیم و اقدامات ارزشمندی 
این   در  خدمت رسانی  مختلف  عرصه های  در  را 

کلان شهر ثبت می کنیم.
شهردار کلان شهر شیراز به نام گذاری امسال توسط 
رهبر معظم انقلاب با عنوان رشد تولید و مهار تورم  
نیز اشاره و اظهار کرد: باید در این راستا با راهبرد 
تحقق شعار سال حرکت  به سمت  سرمایه گذاری 
کلان شهر  شهری  مدیریت  ارشد  مقام  این   کنیم. 
شیراز همچنین  گریزی به اهم  موارد سال قبل نظیر 
و  زد  گذشته  یکسال  در  بودجه  300درصدی  رشد 
تصریح کرد: خانواده 13هزار نفری مدیریت شهری 
سال گذشته با همه سختی و فرازو نشیب فعالیت های 
ارزنده ای را ثبت کرد و این راه قطعا در سال جدید با 
نقشه راهی که رهبر معظم انقلاب ترسیم فرموده اند 

با گام های بلندتری پیش خواهد رفت .
شهردار کلان شهر شیراز با تصریح بر جهش عمرانی 
این کلان شهر بیان کرد: پروژه های عمرانی با قدرت و 
سرعت کار خود را پیش برده و امیدواریم با عزم راسخ 
و اراده موجود، بتوانیم با تحویل به موقع آن ها برای 

خدمات بهتر به همشهریان، تحول ایجاد کنیم .
 تقدیر استاندار فارس از تلاش های شهردار و 

شورای اسلامی شهر شیراز 
استاندار فارس از تلاش شهردار و شورای اسلامی 
های شهری  پروژه  اجرای   به  توجه  با  شیراز  شهر 
شاخص و ضروری در شیراز و به ویژه در خصوص 
رسیدگی به مناطق جنوبی این کلان شهر تقدیر نمود 
و اظهار کرد: در طی چند ماه آخیر شاهد تحولات 
عمرانی خوب و مؤثر در سطح  شهر هستیم که این 
موضوع رضایت شهروندان را به همراه داشته است. 
محمدهادی ایمانیه استاندار فارس گفت: اقداماتی 
که شهرداری شیراز در تمام نقاط شهر به ویژه نقاط 

جنوبی و کم برخوردار انجام می دهد شایسته تقدیر 
است و این رویکرد مثبت نتایج خوبی برای شیراز به 

همراه خواهد داشت. 
وی از تلاش های شهردار و شورای اسلامی شهر 
درخصوص رسیدگی به مناطق جنوب شیراز تقدیر 
فاز نخست خط دوم  از  برداری  بهره  افزود:  و  کرد 
مترو شیراز، تلاش برای  بهره برداری از طرح های 
در  موتورسواری  پیست  افتتاح  و  زدایی  محرومیت 
پارک مادر و غیره از جمله اقداماتی است که می تواند 

چهره مناطق جنوبی شهر را تغییر دهد.
تلاش در جهت تحقق پیام رهبری

اینکه  بیان  با  فارس  استان  در  ولی فقیه  نماینده 
رهبر  نوروزی  پیام  تحقق  راستای  در  باید  همگان 
معظم انقلاب مبنی بر مهار تورم و رشد تولید تلاش 
نمایند، اظهار کرد: مدیران شهرداری شیراز نیز بر 
حرکت و تلاش در راستای تحقق پیام نوروزی رهبر 
معظم انقلاب مبنی بر رشد تولید و سرمایه گذاری 

همت نمایند. 
اینکه شعار سال  با بیان  آیت ا... لطف ا... دژکام 
به خوبی مسیر حرکت را تبیین می کند، گفت: رهبر 
معظم انقلاب با درایت و از بین مسائل مختلف این 
مسئله اصلی را تصریح فرموده اند و مسئله این است 
که اگر مسائل اقتصادی در یک چارچوب کلی حل 
شود، مسائل فرهنگی و دیگر مسائل جامعه نیز حل 

می شود.
امام جمعه شیراز با تصریح بر مقوله سرمایه گذاری 
پیشرفت  و  سرمایه گذاری  در  شهرداری   نقش  بر 
عمرانی شهر افزود:  همه مدیران با شهردار شیراز در 
راستای تحقق این امر خطیر و پیشبرد امور عمرانی 

این کلان شهر همکاری داشته باشند.
راه طولانی در پیش رو داریم 

رئیس شورای اسلامی شهر شیراز با بیان اینکه شهر 

شیراز راه طولانی را در پیش دارد و بودجه یکساله 
نمی تواند پوشش همه نیازهای شهر شیراز  و عقب 
ماندگی سنوات گذشته را جبران کند اظهار امیدواری 
کرد  با گام های شورا و شهرداری و همکاری دستگاه 

های خدمات رسان شیراز به نقطه مطلوب برسد .
مهدی طاهری با اشاره به تصویب بودجه 23هزار و 
500 میلیارد تومانی 1۴02 شهرداری شیراز گفت: این 
بودجه نسبت به سال قبل با رشد 53درصدی مواجه 
است اما در مقابیسه با متمم بودجه رشد 31 درصدی 
را شاهد هستیم.  وی افزود: توجه ویژه به شهر به 
توجه  )ع(،  بیت  اهل  حرم  سومین  بعنوان  شبراز 
به  محلات محروم به منظور دسترسی به میانگین 
خدمات سطح شهر و محرک توسعه، ایمنی و تاب 
آوری شهری، احیای باغ ها و توسعه فضای سبز، 
توسعه پروژه های هوشمندسازی در شهر به منظور 
تسهیل ارائه خدمات، مدیریت هزینه در شهرداری با 
در نظر گرفتن بودجه جاری  بدون تغییر در مبنای 
حقوق و دستمزد،اهتمام به پرداخت بدهی معقوق 
شهرداری بخصوص  در بخش عمرانی و استفاده از 
ظرفیت درآمد پایدار و کاهش وابستگی به وام و اوراق 
از  مهم ترین مباحثی بود که رئیس شورای اسلامی 
شهر شیراز به از آنها به عنوان سرفصل های  بودجه 

یاد کرد. 
افزایش بودجه بخش فرهنگی 

 وی در بخش دیگری از صحبت های خود درباره 
اختصاص بودجه به مباحث فرهنگی تصریح کرد: 
شیراز   شهرداری  فرهنگی  و  اجتماعی  بودجه  سهم 
در سال آینده 2هزار 200 میلیارد تومان بوده است و   
صرفا بعنوان موضوعات اجتماعی و فرهنگی  پرداخت 
می شود. طاهری خاطر نشان کرد: بودجه بخش 
فرهنگی و اجتماعی نسبت به تغییرات متمم  بودجه 

2۴۹درصد را شاهد هستیم.

با توجه به تخصیص هشتاد درصد بودجه 1402 شهرداری شیراز به اجرای پروژه های عمرانی پیش بینی می شود؛

بهار عمرانی در انتظار شهر شیراز
کلانشهر شیراز با قدمتی به بلندای تاریخ ایران زمین به جهات مختلف زبانزده و شهره در عالم است و همچون نگینی در دنیا می درخشد و نام 
شیراز با نام ایران عجین گردیده و گاها ایران را با نام شیراز می شناسند. شیراز شهری فرهنگی مذهبی که خاستگاه تمدن اصیل ایرانی اسلامی 
است. این شهر دو میلیون نفری دارای مردمانی صبور و از خود گذشته و باصفایی است اما در طول سال های گذشته با مشکلات عدیده ای از 
جمله ترافیک، کمبود سرانه های فرهنگی و ورزشی، تفریحی روبرو بوده و هر چند مدیران سابق شهری تلاش خود را در جهت رفع این معضلات 

داشتند اما هنوز این کلانشهر با مشکلات و کمبود های فراوانی روبرو است.

بالغ بر 14 
هزار میلیارد 

تومان از بودجه 
شهرداری در 
سال گذسته 

مربوط به حوزه 
عمرانی بود که 

در مقایسه با 
سال 99 بیش 
از چهار برابر 

حوزه عمرانی 
افزایش یافته 

است

صدور جواز تاسیس خودروسازی برای بخش خصوصی آذربایجان شرقی؛

تبریز - فلاح: رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت آذربایجان 
شرقی از صدور جواز تاسیس خودروسازی برای بخش خصوصی 

استان از سوی وزارت صمت خبر داد.
صابر پرنیان افزود: این خودرو یک خودرو روز اروپایی است که 
مجوز آن برای بخش خصوصی گروه صنعتی »شیرین عسل« صادر 

شده است.
وی اظهار امیدواری کرد: در 18 ماهه اول تولید خودرو به صورت 
بصورت قطعات کاملاً منفصل از هم تولید شود و تقریبا در 18 ماهه 

آتی داخلی سازی خودرو انجام شود.
پرنیان با بیان این که با بهره برداری از این مجموعه صنعتی برای 
6 هزار و ۹00 نفر اشتغال ایجاد می شود، تاکید کرد: این شرکت 
خودروسازی با سرمایه گذاری 15 هزار میلیارد تومان انواع خودروهای 
سواری بنزینی، گازسوز، دیزلی و انواع کامیون های کشنده را تولید 
خواهد کرد. وی با بیان اینکه این مجموعه صنعتی با ظرفیت تولید 
سالانه 210 هزار دستگاه خودرو در راستای تکمیل زنجیره تولید در 
با  آذربایجان شرقی  استان فعالیت خواهد کرد، خاطرنشان کرد: 
وجود ظرفیت های بسیار در بخش صنعت به ویژه در حوزه قطعه 
سازی توانمندی زیادی در تولید انواع خودرو و تکمیل زنجیره تولید در 

این بخش دارد. رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت آذربایجان 
شرقی به دشواری اخذ مجوز تولید خودرو اشاره کرد و افزود: این 
طرح علاوه بر این که یک مگاپروژه اقتصادی در استان است، آرزوی 
دیرینه مردم آذربایجان مبنی بر تبدیل استان به یک قطب اثرگذار 

در صنعت خودرو کشور نیز است.
پرنیان با بیان این که در آذربایجان شرقی بیش از ۴00 واحد قطعه 
مهمی  سازهای  مجموعه  گفت:  کند،  می  فعالیت  خودرو  سازی 
مانند شرکت های ریخته گری، موتوژن، چرخشگر و ایدم در استان 
این  فعالیت می کنند که هر کدام نقش چشمگیری در توسعه 

صنعت در استان دارند.
وی در خصوص ویژگی های محصول مورد نظر گفت: این خودرو 
یک خودروی روز اروپایی است که مجوز آن برای بخش خصوصی 

گروه صنعتی " شیرین عسل" صادر شده است.
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی اظهار 
کرد: با توجه به این که تولید این خودرو، تحرک بزرگی در اقتصاد 
و صنعت قطعه سازی استان ایجاد خواهد کرد بنا بر این با پیگیری 
های متعدد در ماه های گذشته این خبر خوش به جامعه صنعت 

استان و مردم آذربایجان شرقی تقدیم شد. 

وپایی در تبریز تولید می کند وز ار و ر شیرین عسل خودر

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان شرقی عنوان کرد
لزوم بهره مندی از ظرفیت کنش گری هسته های مردمی در عرصه فرهنگ و هنر

تبریز - فلاح: مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان شرقی گفت: موفقیت کارهای فرهنگی،  هنری و رسانه ای در گرو واگذاری 
این امور به جریان های مردمی متعهد و دغدغه مند و نظارت دولت بر آن هاست. سیدمحمدحسین بلاغی در نشست شورای 
سیاستگذاری دومین جشنواره سراسری تئاتر کودک و نوجوان باغچه بان و اولین جشنواره استانی تصویرسازی قصص قرآنی با 
تاکید بر فاصله گیری دولت از تصدی گری در این زمینه ها، افزود: هنرمندان متعهد و دغدغه مند باید در کنار بهره مندی از 
تکنیک، در اندیشه محتوای آثار نیز باشند و در تقویت محتوا کوشش کنند. وی با بیان اینکه هر جا که هنر و فرهنگ در خدمت 
مفاهیم متعالی و پاسداشت هویت باشد، آثار خلق شده تاثیرگذار و ماندگار می شود، اظهار کرد: در این راستا همچنین باید 
از ظرفیت کنش گری هسته های مردمی در عرصه فرهنگ و هنر بهره برداری کرد و این کار از برنامه های راهبردی این اداره کل 
است. مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان شرقی با اشاره به اینکه در دوره جدید فعالیت های این اداره کل، بر توسعه 
متوازن فرهنگی و هنری در سطح استان توجه جدی می شود، گفت: در برنامه ریزی ها و تخصیص اعتبار با نگرشی جدید، برنامه 
های شاخص در شهرستان ها اجرا خواهد شد و از ظرفیت غنی و قوی فرهنگی و هنری در شهرستان ها استفاده می شود. بلاغی، با اشاره 
به برگزاری موفق و مطلوب نخستین دوره از جشنواره تئاتر کودک و نوجوان باغچه بان، ادامه داد: تئاتر کودک و نوجوان در طول سال ها مغفول مانده بود و این 
جشنواره می تواند فرصت مغتنمی برای فعالان عرصه تئاتر کودک و ارایه  آثاری بامحتوا در این عرصه باشد. وی با بیان اینکه این اداره کل از برگزاری این جشنواره و 
تمامی فعالان و سیاستگذاران حوزه تئاتر کودک حمایت می کند، یادآور شد: در این راستا نخستین جشنواره تصویرگری قصص قرآنی مرند برگزار می شود. مدیرکل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان شرقی گفت: آیات روشن قرآن کریم تمام نکاتی که در زندگی فردی و اجتماعی نیازمند آن هستیم را در خود گنجانده و مفاهیم 
ارزشمندی در این کتاب عظیم وجود دارد اما آن طور که شایسته است نتوانسته ایم این مفاهیم را با ابزار هنر محیط و محاط کنیم، اما این جریان سازی و حرکت 
برای تصویرگری قصص قرآنی می تواند برای بهره گیری از ظرفیت هنر در تبیین مفاهیم قرآن موثر باشد. بلاغی، بر لزوم بهره گیری از ظرفیت دانشگاه نبی اکرم و 
همچنین دفتر فعالیت های قرآن و عترت اداره کل برای برگزاری باشکوه تر و تاثیرگذارتر این 2 جشنواره تاکید کرد. نماینده مردم مرند در مجلس شورای اسلامی 
نیز در این نشست گفت: برگزاری جشنواره تصویرگری قصص قرآنی و همچنین جشنواره تئاتر کودک و نوجوان باغچه بان نقاط قوتی برای عرصه هنر شهرستان 
مرند است. داود عباسی، برگزاری این جشنواره ها و تولید آثار هنری و فرهنگی با محوریت قرآن را در ترویج و گسترش سبک زندگی اسلامی موثر دانست و افزود: 
مسوولان این شهرستان از برگزاری جشنواره های فرهنگی و هنری تاثیرگذار و پرمحتوا حمایت می کنند. در این نشست که با حضور جمعی از فعالان عرصه تئاتر، 

قرآن و هنرهای تجسمی تبریز و مرند برگزار شد، هنرمندان حاضر دیدگاه های خود در رابطه با برگزاری جشنواره های مذکور را ارایه کردند. 

مدیرکل آموزش و پرورش آذربایجان شرقی:
تکریم مقام معلم مختص آموزش و پرورش نیست

تبریز - فلاح: استاندار آذربایجان شرقی گفت: 310 مدرسه نیمه تمام در استان وجود دارد و مجموعه استان تلاش می کند تا ظرف 
سه سال آینده همه آنها را تکمیل کند. عابدین خرمّ در جلسه سیاست گذاری جذب خیرین برای ساخت پروژه های آموزشی در 
استان، اظهار کرد: در این راستا باید از فرصت خوبی که طرح مولد سازی ایجاد کرده است برای تکمیل طرح های نیمه تمام 
آموزش و پرورش استفاده کنیم. وی با قدردانی از زحمات و تلاش های خیران مدرسه ساز استان، گفت: نتیجه اقدامات خیرین 
مدرسه ساز، احیای انسان ها و فراهم کردن بستر رشد انسان های مفید به حال جامعه است و خیرین تبریز و آذربایجان شرقی 
مایه افتخار و سربلندی این خطه و مردم آن هستند که به صورت خودجوش اقداماتی انجام می دهند که الگوی جامعه است.

خرم اضافه کرد: به عنوان خدمتگزاران مردم به وجود خیران افتخار می کنیم، زیرا مشارکت آنها و جذب مشارکت اقشار 
مختلف مردم پشتوانه اصلی رشد و بالندگی ایران اسلامی است.

وی با بیان اینکه هرجا بدون مردم کاری انجام داده ایم منجر به نتیجه دلخواه نشده، افزود: پیروزی در جنگ و دفاع مقدس 
هشت ساله نمونه عینی نقش حضور مردم بود که بعد از جنگ نیز در قالب اقدامات خیرخواهانه امتداد یافته است.

خرمّ همچنین تشکیل و فعالیت جدی مجمع خیرین مدرسه ساز در شهرستان ها را در جهت تحقق عدالت آموزشی موثر دانست و گفت: در این راستا از 
واحدهای بزرگ تولیدی و صنعتی استان نیز می خواهیم که در راستای عمل به مسئولیت های اجتماعی خود در کنار خیران مدرسه ساز استان باشند.

استاندار آذربایجان شرقی در نشست شورای آموزش و پرورش استان هم نگاه تحولی به آموزش و پرورش را برای مقابله با نقشه ها و توطئه های دشمنان کارگشا 
دانست و گفت: امروز تمرکز دشمن و مقصد اصلی بدخواهان نظام بر مسأله آموزش و پرورش است. خرمّ با تاکید بر توجه به منزلت معلمان، گفت: شأن 
و منزلت معلمان فراتر از مصوبات و تصمیمات داخلی آموزش و پرورش است و تمام دستگاه ها باید در موضوع توجه به جایگاه معلم در نظام تعلیم و تربیت 
همکاری داشته باشند. وی اظهار کرد: معلم باید به عنوان پایگاه علمی و عملی شناخته شود و خود دستگاه تعلیم و تربیت باید متولی اصلی این مهم باشد. 
خرمّ با اشاره به فرمایش رهبر معظم انقلاب در خصوص اعتماد به نفس ملی و توجه همزمان به نقاط قوت و ضعف، گفت: امروز تمرکز دشمن و مقصد اصلی 
بدخواهان نظام بر مسأله آموزش و پرورش است و ما باید نگاه تحولی به این بخش داشته باشیم. استاندار آذربایجان شرقی همچنین با اشاره به تغییرات مصوب 
در برگزاری آزمون های نهایی مدارس، گفت: آموزش و پرورش نهادهای تاثیرگذار در این موضوع را معرفی کند تا در راستای همکاری این نهادها ابلاغ ویژه ای صادر 
شود. علی پوررادی، مدیرکل آموزش و پرورش آذربایجان شرقی نیز در این جلسه با اشاره به برنامه های هفته گرامی داشت مقام معلم، گفت: تکریم مقام معلم 

مختص آموزش و پرورش نیست و بسیار مطلوب است سایر دستگاه ها نیز در این زمینه فعالیت های قابل قبولی در شأن معلمان داشته باشند.


